
KALLELSE TILL FÖRENINGSSTÄMMA 2019 

Bostadsrättsföreningen Schillerska Tomten kommer att hålla föreningsstämma 
onsdagen den 10 juni klockan 18.30 hos Stendahls på Vasagatan 7, vån 1.  

DAGORDNING 

1. Kastanjens	byggprojekt	(Inbjuden	föredragare	från	Kastanjen)	

2. Stämmans	öppnande	

3. Godkännande	av	dagordning	

4. Val	av	stämmoordförande	

5. Anmälan	av	stämmoordförandens	val	av	protokollförare	

6. Val	av	två	justeringsmän	tillika	rösträknare	

7. Fråga	om	stämman	blivit	i	stadgeenligt	ordning	utlyst	

8. Fastställande	av	röstlängd	

9. Föredragning	av	styrelsens	årsredovisning	

a. Kort	redovisning	av	viktiga	åtgärder	under	2018	(Balkonger,	Branden,	
Brandskydd,	Säkerhet,	Portar,	Grund)	

10. Föredragning	av	revisorernas	berättelse	

11. Beslut	om	fastställande	av	resultat-	och	balansräkning	

12. Beslut	om	resultatdisposition	

13. Fråga	om	ansvarsfrihet	för	styrelseledamöterna	

14. Beslut	om	arvoden	åt	styrelseledamöter	och	revisorer	för	nästkommande	verksamhetsår	

15. Val	av	styrelseledamöter	och	suppleanter	

16. Val	av	revisorer	och	revisorssuppleanter	

17. Val	av	valberedning	

18. Av	styrelsen	till	stämman	hänskjutna	frågor	samt	av	föreningsmedlem	anmält	ärende.	Se	
bilaga	med	motioner.	

Inkomna	motioner:	1.Ta	ner	stora	trädet	på	gården	

																																							2.Byte	av	befintliga	balkongdörrar	ED22A.	

																																							3. Åtgärda	fukt	i	källarutrymmet	på	ED24B	

19. Stämmans	avslutande	

20. Genomgång	av	styrelsens	fastställda	budget																																																																													







































BRF Schillerska Tomten 

 

Motioner inför stämma 2019 

 

1. Ta ner stora trädet på gården. 
Vill lämna in en motion till stämman, eller snarare en önskan. 
Tycker att vi snarast ska ta ner det stora trädet på gården. Det tar bort för mycket ljus och 
gräset under det är nästan dött. Det lockar också hit stora fåglar, mestadels skator och duvor 
som skräpar ner väldigt mycket, något som troligen kommer att bli ett problem på våra nya 
fina balkonger. Kanske passa på när byggnadsställningen är uppe? 
Förslagsvis planterar vi låga fina buskar som bidrar till en mysig gårdsmiljö.  
 

a. Styrelsens motionssvar och rekommendation 
Vi förstår att trädet har vissa nackdelar speciellt för de med balkong i direkt 
anslutning till trädet. 
Ansvaret och beslut kring gården sker samfällt med Kastanjen som behöver 
involveras i denna typ av beslut. 
Styrelsen avser att konsultera en arborist för att se på viket sätt trädet kan hanteras. 
Det finns aspekter kring rotsystem mm som också behöver beaktas innan vi vet om 
trädet kan tas ner.  
Styrelsen avser också konsultera en gårdsarkitekt som skall se över helheten med 
buskar, grönytor etc för hela gården.  
Styrelsens förslag är därför att avvakta dessa aktiviteter och därefter fatta beslut om 
trädets vara eller icke vara. 

  



 
2. Byte av befintliga balkongdörrar ED22A.  

Befintliga balkong dörrar på EDG 22A (som på 24A) är föreningens ansvar eftersom det är en 
dörr mot fasaden (gamla balkong).  
Av någon anledning så är dom befintliga balkongdörrar på EDG 22A är i mkt sämre skick än 
på EDG 24A. Vi anser att det är först och främst ett säkerhetsproblem eftersom dom inte ens 
har ett riktigt lås utan bara en liten hake.  
Nu när det blir balkong på varje våning inklusive bottenvåning anser vi att det är enkelt att 
göra inbrott genom att klättra från första balkongen och uppåt speciellt nu när vi är 
drabbade av så mycket säkerhetsproblem.  
Dessutom är dörren verkligen dåligt isolerad vilket leder till obehag på vintern i köket (kall 
luftström därifrån) och dessutom säkert till en ökning av värmekostnad.  
Vi skulle vilja att ni byter dessa dörrar till glasdörrar som passar med dom nya 
balkongdörrarna och som stängs ordentligt.  
Vi tänkte även göra detta själva om ni inte accepterar vårat förslag eftersom säkerhetsaspekt 
är oerhört viktig för oss.  
Kostnad: cirka 20.000 ink moms per dörr per balkong 

a. Styrelsens motionssvar och rekommendation 
Att byta dörrarna till en annan typ/utseende än dagens är förknippat med bygglov. 
Detta skulle kunna göras i samband med att vi i underhållsplanen ser över fönstren i 
föreningen.  
Det är riktigt att dörren är föreningens ansvar medan lås är den enskilde 
medlemmens ansvar.  
När det gäller kostnadsaspekten för ny dörr behöver det utredas i relation till hur 
övriga medlemmar finansierat de nya balkongdörrarna för att inte få problem med 
likabehandlingsprincipen.  
Styrelsens förslag är att avvakta med dörrbyte till översynen med fönster och då ta i 
beaktande likabehandlingsprincipen för övriga balkongdörrar. Nytt lås till befintlig 
dörr eller en ny dörr kan man bekosta själv men förutsätter sedvanligt godkännande 
av styrelsen. 
 

  



 
3. Åtgärda fukt i källarutrymmet på Erik Dahlbergsgatan 24B 

2015 byggdes nya förråd och ett styrelserum på Erik Dahlbergsgatan 24. Den nuvarande 
ventilationen upplevs som otillräcklig/bristfällig, vilket resulterat i att det är fuktigt och luktar 
illa i dessa utrymmen. Orsakerna till den höga fuktgraden kan bero på att luftcirkulationen 
försämrats eller att värmebalansen rubbats i samband med renoveringen alternativt när 
värmesystemet uppgraderades 2016. Alternativt är dräneringen otillräcklig och vattnet leds 
inte bort från huset på ett optimalt sätt.  
 
Konsekvenserna av en fuktig källare är påtagliga, då fukten kan sprida sig och krypa upp i 
väggar och golv och sprida sig till flera lägenheter, orsaka hussvamp, ge upphov till astma och 
andra allergier. I värsta fall kan även husets konstruktion ta förrädisk skada med omfattande 
och dyra renoveringar som konsekvens. Tecken på att akuta åtgärder måste tas är bland 
annat att färgen på väggar flagnar, visst tecken på mögel har påträffats och dålig lukt 
uppkommit.  
 
En estimerad kostnad för projektet är svårt att förutspå då orsaken först måste identifieras. 
Således föreslås att en fukttekniker tas in för att utföra en fuktutredning och således kunna 
identifiera omfattningen och upprätta en åtgärdsplan. Det är möjligt att föreningens egna 
försäkring täcker denna utredning och även delar av åtgärdsarbetet.  
 
Med anledning av ovanstående föreslår jag att stämman uppdrar åt styrelsen att genomföra 
åtgärder som föreslås i motionen.  

a. Styrelsens motionssvar och rekommendation 
Fukthalten i källaren är uppenbarligen för hög. Orsaken är att fukt kommer upp ur 
golvet som en ren konsekvens av husets konstruktion och markens beskaffenhet. Att 
dränera eller leda bort vatten under golv och väggar är inte möjligt och faktum är att 
vatten där har en bevarande funktion på pålverk och grundkonstruktionen av 
väggarna. Däremot går det att installera avfuktningsutrustning. 
Styrelsens förslag är att ta fram en lösning för att avfukta utrymmet samt installera 
denna i källaren på 24B. Fungerar detta väl bör övriga källarutrymmen undersökas 
och kompletteras med liknande lösning. 


